
 
 
  
  

 

  

  

Mari-Liis Kukk rääkis Äripäeva raadios krüptovaradest

  02. märts 2023  

  

Finantsinspektsiooni innovatsiooniüksuse juht Mari-Liis Kukk rääkis Äripäeva raadio
hommikuprogrammis, et krüptovarasid plaanitakse nii Euroopas kui kaugemal reguleerima hakata
ning rahvusvahelisi standardeid ongi vaja.

Mis puudutab aga krüptomaailma raputanud skandaale, näiteks krüptoplatvormi FTX kollapsit, siis
nende kohta kordas Kukk jaanuaris Äripäeva veergudel ilmunud arvamuslooski kõlanud mõtet, et
võidelda tuleks inimliku ahnuse, mitte plokiahela tehnoloogia enda vastu.
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Hiljutisel G20 riikide kohtumisel tõstatas India krüptovarade reguleerimise küsimuse ning leidis
sellega toetust nii rahvusvaheliselt valuutafondilt IMF kui ka Ameerika Ühendriikidelt. Euroopa Liidus
valmistatakse ette krüptovara regulatsiooni MiCA.Mari-Liis Kukke intervjueeris Karl-Eduard Salumäe
ja intervjuud saab kuulata siit. 
 

  
  
  
Kaisa Gabral
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